



Linköping den 28 mars 2017

Tid: Tisdagen den 28 mars 2017 kl. 17:15

Lokal: T11, C-huset

Kallade: Lärarsektionens styrelse verksamhetsåret 2017, Lärarsektionens revisorer

Närvarande: Sofie Ståhlgren, Johan Karlsson, Anton Gustavsson, Elin Nilsson, Petter Palmqvist, Johanna Larsson, Antonia Broén, Fridah Ljunggren, Magdalena af Trolle, Noah Madden, Victoria Sundblom

Frånvarande: Mattias Rydberg, Linnéa Engstedt, Björn Carlsson

Punkt	Ärende
--------------	---------------

1. Mötets öppnande

Mötet öppnades 17:23.

2. Val av mötets ordförande

Förslag: Sofie Ståhlgren

Till mötesordförande valdes Sofie Ståhlgren.

3. Val av mötessekreterare

Till mötessekreterare valdes Victoria Sundblom.

4. Val av justeringsperson

Till justeringsperson valdes Anton Gustavsson.

5. Adjungeringar

Petter Palmqvist, Kulting-chef

Fridah Ljunggren

Petter Palmqvist och Fridah Ljunggren inadjungerades med närvaro-, yttrande-, och yrkanderätt.

6. Föredragningslistans godkännande

Föredragningslistan läses upp och godkändes.

7. Rapporter och information

Punkten diskuterades.

a) Lärarlistan om styrelsens åsikter inför fullmäktige



Linköping den 28 mars 2017

Punkten lämnades utan åtgärder.

8. Uppföljning

a) Sektionsutbildning och SAFT

Punkten diskuterades.

b) Beslut per capsulam

Beslutet att godkänna UU togs per capsulam den 17:e mars.

9. Studentundersökningen 2017

Punkten diskuterades.

Alice och Isak anslöt till mötet 18:19.

Mötet ajournerades 18:28.

Mötet återupptogs 18:38.

10. Reglementesändring FOUL

a) §3.2.3 Faddrar

10_SF07_17

Mötet beslutade

att godkänna reglementesändringen.

11. Profilprodukter

a) Muggar och väskor

11_SF07_17

Mötet beslutade

Att bordlägga punkten till nästa möte med reservation för ett eventuellt beslut per capsulam.

b) Labbrockar

Mötet ställde sig positiva till inköpet av labbrockar så länge det finansieras med privata pengar

12. Spikande av datum



Linköping den 28 mars 2017

a) Halvtidsavstämning

Datomet för halvtidsavstämningen blir den 7:e april.

b) Vårmöte

Datomet för vårmötet blir den 9:e maj.

c) Fika med Styrelsen

Nästa Fika med Styrelsen blir den 24:e april.

d) Fotograferingsdatum

Datum för fotografering blir den 11:e april.

13. Övriga frågor

A) Eventuell äskning

Läxmästeriet undrar om de bör äska för en Boombox och sladdar. Detta bör de inte göra om de går med vinst vid verksamhetsårets slut.

B) ÖF i den grafiska profilen

Fridah önskar att den grafiska profilen blir klar så att ÖF kan få sina representationskläder innan Fläx.

C) Populärvetenskaplig vecka

Vi har fått ett önskemål om att närvara på Universitetets populärvetenskapliga vecka. Mötet ställer sig negativa till detta delta i denna.

D) Märkesbacken-målning

Sofie informerade kort om målningen av sektionens märken i Märkesbacken.

14. Schema för sektionsrummet

V. 14

Måndag: Isak, Anton

Tisdag (Key): Isak, Noah

Onsdag (Key pga. Studentundersökningen): Magdalena, Johan

V. 15

Måndag: Antonia, Elin

Tisdag (Key): Noah, Johanna



Linköping den 28 mars 2017

Onsdag: Magdalena, Anton

15. Nästa möte

Nästa möte infaller på tisdagen den 11:e april kl. 17:15 i U-min.

16. Mötets avslutande

Mötet avslutades 19:43.

Sofie Ståhlgren, ordförande

Victoria Sundblom, sekreterare

Anton Gustavsson, justeringsperson
